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1. Prezes przedstawił sytuację dotyczącą organizacji Mistrzostw Europy i spotkania 

z Prezydentem WKF. 

2. Przedyskutowano regulamin MMM 2025. Ustalono wysokość opłaty startowej w 

konkurencji drużynowej. Przyjęto to uchwałą nr 269. 

3. Rozpatrzono wniosek KK NIDAN Zawadzkie dotyczący przyznania odznak 

Zasłużony dla Polskiego Karate, z okazji 25-o lecia klubu. Wniosek został przyjęty 

uchwałą nr 270. 

4. Wiesław Grochowina przedstawił kandydaturę Komisji Sędziowskiej na 

Kierownika Regionu D, Sebastiana Łobaczewskiego. Kandydatura została przyjęta 

uchwałą nr 271. 

5. Durga Szymańska przedstawiła wnioski o przyjęcie nowych członków do PUK. Po 

analizie wniosków, zarząd przyjął uchwałą nr 272, kluby w trybie warunkowym: 

                                   - PROPELLER SPORT OLSZTYN 

                                    - KARTE KLUB WARSZAWA 

                                     - FUNDACJA CLEMENZA TEAM GDAŃSK 

                                    - MOGILEŃSKO ORCHOWSKI KLUB KARATE TEAM HIBARI 

                                   Oraz w trybie pełnym Kujawsko-Pomorski Okręgowy Związek Karate WKF. 

6. Przedyskutowano potwierdzanie dokumentów do kadr wojewódzkich w 

okręgach, które nie wstąpiły do PUK. Na wniosek Prezesa dokumenty zostaną 

potwierdzone warunkowo. Warunkiem jest uregulowanie sytuacji prawnej OZK i 

wpisanie ich w poczet członków PUK nie później niż 30 kwietnia 2025. Po tym 

terminie nie będą podpisywane dokumenty. 

7. Na wniosek Sekretarza PUK, zarząd przekształcił status ograniczony członka PUK 

na pełny, uchwałą nr 273 dla Klub Karate KONTRA Żary, Zgierski Klub Karate 

SEIKEN TEAM 

8. W związku z niedopełnieniem obowiązków wynikających ze Statutu PUK, zarząd 

uchwałą nr 274 pozbawił członkostwa Akademię Karate Tradycyjnego z 

Rzeszowa. 

9. Przedyskutowano zasadność złożenia wniosków do MSiT o na nagrody dla 

medalistów MŚ 2024 i ME 2025. Wnioski zostaną złożone. 

10. Podtrzymano wypłacenie nagród finansowych dla zawodników za osiągnięcia 

medalowe 2024. Termin wręczenia i wypłaty oraz wysokość odłożono do 

następnego zarządu. 

Posiedzenie Zarządu Online 17 lutego 2025r. 

W składzie: Paweł Połtorzecki, Mariusz Pełka, Wiesław Grochowina, Durga Szymańska 
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11. Przedyskutowano sprawy bieżące. 

12. Sekretarz poinformował zarząd  o braku decyzji MSiT dotyczącej finansowania na 

rok 2025. 

 

 

 

 

 

 

 

Przyjęto Uchwały nr: 269,270,271,272,273,274 


